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Tisztelt Elnök Úr! 

 

A korábbi években a pénzügyi helyzet miatt tragikus módon csökkent a lomtalanítások száma. 2015 

elött még évi két lomtalanítás volt. 2016-tól már csak évente egyszer történt meg a lomok elszállítása. 

A múlt évben pedig egyáltalán nem volt lomtalanítás. Egyre több háztartási lom jelenik meg az erdő 

széleken és a mezei földutak mentén. A települési lakosok minden közmeghallgatáson, lakossági 

fórumon újra és újra felteszik a kérdést: Mikor lesz a lomtalanítás? 

Ön az elnökválasztási kampányában azt ígérte, hogy konszolidálja a gazdálkodást és bővíteni fogja a 

szolgáltatások számát.  

Kérem, intézkedjen arról, hogy a Zöld Híd-hoz tartozó többi települések vezetői minél hamarabb 

megismerhessék a lomtalanítási időpontokat és így megnyugtató választ tudjanak adni a településeken 

élő embereknek. 

A lomtalanítás végrehajtásához – az előzőkéhez hasonlóan – minden szükséges segítséget megadunk. 
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